
Osadní výbor Hněvkovice 
Zápis z 2. zasedání osadního výboru konaného dne 13. 3. 2025 od 17.00 hod v 

budově OV Hněvkovice 
 

Přítomní: Jan Němec, Miloš Němec, Martina Romanovská, Zbyněk Loskot, Libor Plíhal, Luděk 
Čapek. 
Omluven: Radek Romanovský 
Host: Václav Křivánek, místostarosta města Humpolce  / do 18.15. hod./ 
 
Program: 1. Diskuse k zaslaným požadavkům OV na rok 2025 
2. Vracení stanu po konání městských trhů 
3. Různé 
4. Závěr 
 
1. Na pozvání členů osadního výboru se zasedání zúčastnil místostarosta města pan Václav 
Křivánek. Byly mu blíže představeny požadavky OV na rok 2025. Pan místostarosta vysvětlil, které 
z nich se budou moci realizovat v nejbližším období. V měsíci dubnu projde se členy OV místa, 
která osadní výbor požaduje dlouhodobě řešit. Dále členy seznámil s letošními chystanými 
investičními akcemi v Humpolci. 
 
2. Osadní výbor upozorňuje, že je třeba věnovat zvýšenou pozornost stanu 6 X 3 m., který OV 
pravidelně zapůjčuje na městské trhy. Po posledním listopadovém  v roce 2024, by stan navrácen 
velmi znečištěný. Jestliže se tato situace bude opakovat, OV zváží konec jeho půjčování. OV věří, 
že v letošním roce bude jeho odvoz i vracení lépe řešen. 
 
3. Nový mobilní rozhlas je ve velké části Hněvkovic stále špatně slyšitelný. Hudba slyšet je, 
mluvené slovo se ztrácí. Jindy je slyšet pouze část slov. OV sepíše po zkoušce seznam 
reproduktorů, ze kterých slyšet není nic. Jedná se zejména o lokalitu při hlavní silnici. 
 
V měsíci březnu byla vyměněná část veřejného osvětlení za modernější typ. Technik České pošty 
přemístil poštovní schránku od bývalého obchodu na nové místo. Tím je zeď budovy osadního 
výboru čp. 134, poblíž informační tabule. 
 
Osadní výbor se dále zabýval přípravami na pálení čarodějnic dne 30.4. a organizací oslavy 130 let 
od založení SDH Hněvkovice, která proběhne dne 28.6. 2025. Sbor dobrovolných hasičů děkuje 
městu Humpolec za finanční pomoc, která bude poskytnuta na tuto akci. 
 
Osadní výbor bude kontaktovat ZD Vysočina Želiv, aby při převozu  slámy lépe zaměstnanci 
družstva zajistili tento náklad před odlétáváním podél chodníku. Tato situace se opakuje již 
poněkolikáté. Dochází tím k ucpávání chodníkových vpustí. 
 
Tradiční veřejná schůze osadního výboru se bude konat v měsíci květnu. Bližší termín bude včas 
oznámen. 
 
4. Zasedání OV bylo ukončeno po projednání všech bodů v 19.45 hod. 
 
 
Zapsal:     Zbyněk Loskot 
 
 
Ověřila:    Martina Romanovská 


